
 

 

 
 
Beantwoording vragen raadsleden 

 
Nummer DOC-24-789319 

Zaaknummer Z-23-482394 

Datum waarop de vraag is 
gesteld: 

31 januari 2024 

 
Fractie: 

 
Hart voor Medemblik 

 
Raadslid: 
 

 
R.H.W. Mensink 

Afdeling  

Onderwerp Raadsvragen HvM ondergelopen fietspad Oosterdijk (Urgent) 

Portefeuillehouder  

Termijn beantwoording is 
30 dagen 

 

 
 
1.  Erkent u dat het onwenselijk is voor (brom)fietsers en voetgangers en dan met name 

(schoolgaande) fietsers om voor zo’n lange tijd niet gebruik te kunnen maken van het 
nu ondergelopen fietspad? 
 

antwoord  Wij begrijpen dat deze route anders wordt ervaren door fietsers welke zich moeten mengen met het 
autoverkeer waar normaal gesproken deze stroming gescheiden is. Echter is binnen de verkeerswet 
de menging van autoverkeer, met (brom-)fietsverkeer op wegen van max. 60 km/u wel toegestaan, 
Inmiddels is de situatie weer opgelost. 

2. Vanaf wanneer zou het fietspad weer gebruikt kunnen worden? 

Antwoord Het fietspad is sinds donderdagmiddag 1 februari weer in gebruik genomen. 

3. Welke mogelijkheden ziet u om de trage voortgang te versnellen? 

Antwoord Sinds maandag 29 januari is er een tweede pomp ingezet waarmee de voortgang is versneld en dit 
heeft ervoor gezorgd dat het fietspad sinds donderdagmiddag weer in gebruik genomen is. 

4. Kunnen er meer pompen ingehuurd worden? 

Antwoord Zie Antwoord 3. 

5. Kunnen pompen, in plaats van 8 uur per dag overgaan naar 24 uur per dag, eventueel 
met inzet van beveiliging om vandalisme tegen te gaan? 
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Antwoord Het fietspad is sinds donderdagmiddag 1 februari weer in gebruik en dat maakt dat dit niet meer 
noodzakelijk is. 

6. Maatregelen ter bevordering van de verkeersveiligheid die nog genomen kunnen worden 
voor de periode dat het fietspad nog niet beschikbaar is zijn uiteraard van harte 
welkom. Ziet u, naast de reeds geplaatste bordjes nog andere opties? 

Antwoord Wij hebben extra borden langs de route geplaatst om kenbaar te maken dat de fietsers ook gebruik 
maken van de weg. Aanvullende maatregelen waren niet meer nodig omdat het fietspad 
donderdagmiddag 1 februari weer in gebruik is genomen. 
 

 


